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-----Oorspronkelijk bericht----- 

Van:  

Verzonden: maandag 18 september 2023 10:32 

Aan:  

Onderwerp: Griffie Voorschoten: Gemeenteraad Leiden 14 sept: Stemmingen over amendementen en moties 

Warmtetransitie Leidse Regio / energietransitie 

 

Hierbij het verzoek om dit bericht te verspreiden onder de leden van de gemeenteraad 

 

Beste lezer, 

 

Donderdagavond 14 sept heeft de Leidse gemeenteraad gedebatteerd over het ‘Vervolg samenwerking 

warmtetransitie Leidse Regio’. De voorbereidingen voor dit debat zijn op donderdag 7 september gehouden in de 

Commissie Stedelijke Ontwikkeling. Samen met TegenGas Merenwijk hebben we daar gebruik gemaakt van het 

recht om de burger aan het woord te laten. 

 

Tijdens het debat in de Raad zijn door leden van de gemeenteraad bijgevoegde 9 amendementen en moties 

ingediend. De motie van Antje Jordan c.s. om eerdere besluiten van de raad mee te nemen, is met algemene 

stemmen aangenomen. Dat is een goede bijsturing. De vraag is evenwel of het college van B&W nu wel rekening 

gaat houden met de uitspraken van de gemeenteraad. Eerder is dat namelijk niet het geval geweest. 

 

Verder is de motie van de SP over ‘Stop de consultants en behoud kennis’ en die van Partij Sleutelstad over 

‘Tijdige en transparantie informatie over prijzen en tarieven’ met ruime meerderheid aangenomen. Over twee 

moties wordt tijdens de eerstvolgende bijeenkomst van de gemeenteraad opnieuw gestemd. De stemmen 

staakten daarover gisterenavond. De motie over ‘Houd technische mogelijkheden open’ is helaas verworpen. 

 

Wethouder Van Delft zette uiteen dat in regionaal verband de warmtetransitie wordt besproken, maar dat de 

besluitvorming voor de plannen in de wijken in de Leidse Raad gebeurt. Daarnaast benadrukte ze het belang van 

de betrokkenheid van de inwoners. Voor wat het waard is. Zij benadrukte dat het College alle moties en 

amendementen van de afgelopen 2 jaar uitvoert. Dit werd vanuit de raad en zeker ook door ons in twijfel 

getrokken. De wethouder gaf ook aan, dat alle dokumentatie beschikbaar was.                    heeft aangetoond dat 

deze uitspraak niet correct is. Raadsleden zijn hieover geïnformeerd. 

 

Bijgaand artikel over de vergadering van de gemeenteraad stond zaterdag 16 sept in het Leidsch Dagblad. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 




















